
 

 

Inkommit via e-post 27 september 2019  
 

Hej, med anledning av Projekt Torekov som ska utgöra underlag för Båstad kommuns FÖP –  
Fördjupade översiktsplan ber jag att få inkomma med följande kommentarer:  
Jag deltog i presentationen av Projekt Torekov i Byarådet den 15 september och tycker det  
finns en hel del goda tankar, bland annat när det gäller utvecklingen av hamnområdet i  
Torekov och förbättrade transporter, bl a mellan Torekov och Båstad inkl den nya  
tågstationen.  
När det gäller fortsatt exploatering för byggnation av bostäder i Torekov anser jag att det är  
viktigt att uppnå en balans mellan bostadsområden/exploatering å ena sidan och natur och  
friluftsliv å den andra. Under de senaste åtminstone fem åren har diverse utbyggnadsprojekt  
utförts, både norr om Torekov, mellan byn och golfbanan, och söder om byn, ovanför  
Tunbyvägen. Med anledning av den hårda exploateringen tycker jag inte man ska bygga ut  
mer för att kunna bevara de höga och unika naturvärdena i och runt Torekov. Det gäller bl a  
området mellan Tunbyvägen och cykelleden öster om reningsverket. De många hus som nu  
är till salu i Torekov talar också för att en fortsatt utbyggnad inte bör ske. 


